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Til stede:  

Pål Brodtkorb, Dan Erik Jusnes, Martine Martinsen, Birgit Norman, Vidar Solbakken, Gro-Lise 

Lian, Anne-Berit Dybvik Hansen 

 

Stallens likviditet 

På styremøtet før årsmøtet uttrykte kasserer bekymring knyttet til stallens likviditet. På 

bakgrunn av bekymringen, og også etter anbefaling fra regnskapsfører, beslutter styret å 

endre praksis ift utbetaling av sykepenger. 

Følgende varsel sendes til alle ansatte: 

Vi vil med dette informere om at det er gjort et styrevedtak på at vi heretter endrer praksis ift 

utbetaling av sykepenger. 

Skånland stall og rideklubb vil ikke lenger utbetale sykepenger. Dette må hver arbeidstaker 

kreve selv fra NAV.  

Detter er et vedtak som er gjort på bakgrunn av driften og likviditeten til stallen. 

 

 

Anne-Berit Dybvik Hansen 

Referent 


